
Rada rodičov pri Základnej škole kráľa Svätopluka, Drážovská 6, 949 01 NITRA 
 

Zápisnica z rady rodičov konanej dňa 8.9.2016 

Počet prítomných: 15  

Hosť: Mgr. Ďurišová – riaditeľka školy, Mgr. Peštová –zástupkyňa školy. 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola úloh zo zasadnutia konaného 8.9.2016 

3. Správa p. riaditeľky o aktuálnej situácii a plánovaných akciách v škole. 

4. Návrhy a pripomienky z triednych schôdzok 

5. Diskusia 

K jednotlivým bodom programu: 

1. Otvorenie rady rodičov predsedníčkou p. Bielikovou, ktorá privítala p. riaditeľku Ďurišovú a pani 

zástupkyňu Peštovú. Začiatkom zasadnutia RR boli navrhnutí a jednohlasne zvolení do 

nasledovných funkcií títo  členovia rady rodičov: 

 

 Predseda RR: Mgr. Terézia Bieliková 

 Podpredseda RR : Ing. Matušek Vladimír 

 Zapisovateľka: Ing. Zuzana Ondrovičová 

 Pokladníčka: Ing. Katarína Čičová 

 

2. Kontrola úloh z predchádzajúcej rady rodičov – neostali žiadne úlohy nesplnené. 

 

3. Aktuálna situácia o akt. situácii a aktivitách školy 

 Úvodom bolo spomenuté, že rodičovský príspevok do Rady rodičov ostáva pre školský 

rok 2016/2017 nezmenený pre 1. i 2. a ďalšie dieťa. 

Mgr. Bobčeková predsedníčka Občianskeho združenia Zobor informovala o spôsobe 

prijímania i čerpania prostriedkov tak ako to umožňuje legislatíva. K dnešnému dňu je 

na tomto účte disponibilných 2.644 €. V rámci legislat. možností pre čerpanie týchto 

prostriedkov – t.j. na výchovno-vzdelávací proces: bol návrh na nákup 2 počítačov 

a príslušenstva k interaktívnym tabuliam, pre  ich plnohodnotné využívanie pre 

vzdelávací  proces. 



Pani Mgr. Žáková ako zástupca vychovávateľov zo Školského klubu - predniesla 

požiadavku na vyčlenenie časti fin. prostriedkov na výrobu krojov na vystúpenia žiakov 

– v celkovom počte 25 ks dievčatá a 10 ks chlapci na prezentáciu školy. 

Celková odhadovaný príspevok je v hodnote : 6.300 € + ostalo nevyčerpaných 1.700 €, 

takže k dispozícii pre šk. rok 2016/2017 by mohlo byť spolu takmer 8.000 €. 

K nevyčerpaniu všetkých prostriedkov v min roku došlo aj vďaka tomu, že programy, 

licencie a niektoré učebné pomôcky boli uhradené z rozpočtu školy. 

Navrhovaný rozpočet bol prediskutovaný a rozdelenie finančných prostriedkov 

schválené (viď rozpočet). 

4. Návrhy a pripomienky z tried 

 

 Požiadavka z 2.C na výučbu cudzích jazykov – či je zmena vo vyučujúcom nutná (toto 

rozhodnutie je plne v kompetencii pani riaditeľky ) 

 V 4.A je nový vychovávateľ, ktorý sa prišiel predstaviť aj rodičom na rodičovské 

združenie. Zazneli tu aj praktické otázky na fungovanie čipových kariet pri výdaji obedov 

– všetky pokyny a informácie sú na web stránke školy. 

 V 4.B triede sú 3 noví žiaci. Rodičia predostreli otázku špeciálneho pedagóga – toto 

pracovné miesto škola momentálne aktívne hľadá. 

 Trieda 5.A – žiadala o prehodnotenie otvárania B pavilónu v ranných hodinách a to skôr 

ako o 7,40 a zatváranie o 7,55. Pani riaditeľka o zmene, resp. rozšírení otváracích hodín 

neuvažuje, ponúkla možnosť žiakom počkať do otvorenia v pavilóne A. 

 6.A trieda žiada o doriešenie odkladania zimných búnd v pavilóne B, kde sú skrinky 

kapacitne nedostačujúce. Pani riaditeľka rieši možnosť doplnkových vešiakov v triedach. 

 

V ostatných triedach neboli žiadne pripomienky, ktoré by bolo treba prerokovať na rade 

rodičov. Avšak u väčšiny tried vznikla požiadavka o bližšie informácie o televíznom 

projekt „ Strom želaní “. Viac info o tomto projekt je na letákoch, ktoré boli deťom 

rozdané. 

 

5. Diskusia 

 

V Nitre, dňa 8.9.2016 

Zapísala: Ing. Zuzana Ondrovičová                                                     Overila: Mgr. Terézia Bieliková 

 


